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Rijeka, 1.7.2019. 
Br: 115/2019 
 
 
 
 

Z A P I S N I K 
 

s 20. sjednice Izvršnog odbora Riječkog sportskog saveza koja se održala u petak , 
1.7.2019. godine u 14,00 sati u prostorijama Riječkog sportskog saveza, Verdijeva 11/III, 

Rijeka 
 
 

 
 
Prisutni članovi IO:  Dorotea Pešić Bukovac, Ivan Vukić, Marin Lovrović, Doris Marković, 
Velimir Liverić, Lores Agotić, Žarko Despot i Aramis Naglić 
 
 
Ostali: Slaviša Bradić, Ksenija Trninić i Željko Milanović 
 
 
 
 
Predsjednica Dorotea Pešić Bukovac pozdravila je sve prisutne, te je stavila Dnevni red na 
glasanje 
Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
 
Dnevni red: 
 
 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 19. sjednica Izvršnog odbora Riječkog sportskog saveza 
2. Odluka o raspodjeli sredstava unutar aktivnosti „Dodatno poticanje nositelja kvalitete 

za 2019. godinu 
3. Projekti RSS-a u 2019. godini 
4. Izvješće o EU projektima 
5. Odluka o revidiranju postojećih pravilnika u RSS-u 
6. Razno 
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TOČKA 1. Usvajanje zapisnika s 19. sjednice Izvršnog odbora Riječkog sportskog saveza 
 
 
Zaključak:  
Zapisnik s 19. sjednice Izvršnog odbora Riječkog sportskog saveza jednoglasno je usvojen. 
 
 
TOČKA 2. Odluka o raspodjeli sredstava unutar aktivnosti „Dodatno poticanje nositelja 
kvalitete za 2019. godinu“ 
 
Prvim izmjenama i dopunama proračuna Grada Rijeke za 2019. godinu planirani iznos 
prihoda u sportu odnosno sredstva za poticanje nositelja kvalitete „Dodatno poticanje 
nositelja kvalitete za 2019. godinu“ povećao se za 500 tisuća kuna, pa je u konačnici iznos 
JP 2019 na toj poziciji veći nego što je bio protekle godine za 100.000 kuna. 
 
Zaključak: Izvršni odbor jednoglasno je prihvatio prijedlog stručnih službi o raspodjeli 
sredstava unutar aktivnosti „Dodatno poticanje nositelja kvalitete za 2019. godinu“ 
 
 
TOČKA 3. Projekti RSS-a u 2019. godini 
 
Glavni tajnik podnio je kratko izvješće o tijeku projekata koje provodi RSS. Projekt „Rijeka-
pliva“, te projekt „RiMove“, su dobili potpore SDUŠ u visini od 120.000kn po projektu a 
projekt „RiMove“, je i u natječaju za EU fondove. Projekti okupljaju preko 1000 djece u 
bavljenje bazičnim sportovima. 
Također od jeseni ove godine započeti će i projekt rekreacije naših građana treće životne 
dobi sa ponudom rekreativnih programa te zdravstvenim programima od strane Nastavnog 
zavoda za javno zdravstvo. 
 
 
TOČKA 4. Izvješće o EU projektima 
 
Sanja Varaklić dala je izvještaj RSS-a, a koji trenutno provodi ukupno 11 EU projekata. Jučer 
je završila provedba jednog od projekata i sad slijedi 2-mjesečna faza pripreme završnog 
izvješća (financijskog i provedbenog dijela).  
 
U rujnu se očekuju rezultati iz Erasmus+ Sport programa, gdje je RSS u travnju ove godine 
aplicirao europsku inačicu projekta Ri Move. Uključene su organizacije iz Rumunjske, Italije, 
Turske, Portugala i Slovenije.  
Također, očekuju se rezultati za projekt koji je RSS aplicirao u sklopu Europskog socijalnog 
fonda, kojim se nastoji omogućiti riječkoj djeci slabijeg imovinskog statusa besplatno 
treniranje u riječkim sportskim klubovima. Projekt je prijavljen u suradnji s partnerom – 
Gradom Rijekom. 
Sljedeći rok za prijavu projekata u sklopu Erasmus+ Sport programa je u travnju sljedeće 
godine. 
Na inicijativu klubova, krajem prošle godine RSS je organizirao radionicu o EU fondovima, te 
su se neki klubovi odvažili već ove godine u travnju aplicirati na projekte. S obzirom na 
interes, RSS planira organizirati novu radionicu, ali ovaj put sa konkretnim idejama i 
prijedlozima.  
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TOČKA 5. Odluka o revidiranju postojećih pravilnika u RSS-u 
 
Riječki sportski savez do jeseni predlaže revidiranje svih postojećih pravilnika Riječkog 
sportskog saveza kako bi se isti osvježili u skladu s kriterijima Saveza. 
 
 
Zaključak: Jednoglasno je usvojeno da se revidiraju pravilnici Riječkog sportskog saveza do 
sljedeće sjednice 
 
 
TOČKA 10. Razno 
Nije bilo tema niti rasprave pod točkom razno. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


